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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll fört vid 
sammanträde 2022-06-14, § 17  

  
  

   

 

 Tid Tisdagen den 14 juni kl. 17:30 – 17:59 

 Plats Stadshuset, Virvelvinden 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 20 juni 2022 av §§ 1-11, 13-17, 19-23 

Omedelbar justering av §§ 12, 18  tisdagen den 14 

juni 2022 

  

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Bo Sundin (M)  

Hanna Wistrand (L)  

Minna Thullberg (MP) 

Destiny Zandi Näslund (KD)  

Mirja Räihä (S)  

Suhur Salahyusuf (S) 

 

Beslutande ersättare: 

Billy Östh (M) för Mikael Sundin (M)  

Nahman Hanna (S) för Ulla Sjöbergh (S) 

Lina Lindfors (V) för Tobias Johansson (V)  

 

Ersättare:  

Hamid Ershad Sarabi (C)  

Moissis Nikolaidis (S)  

 

 

 

 

 

 
 

 

Tjänstemän: 
 

 

Borgarrådssekreterare Alice Vestlin (C), borgarrådssekreterare 

Lovisa Dahlström (MP), förvaltningschef Marina Högland, Peter 

Ahlström, Sophie Dahlberg, Camilla Hagman, Susanne Olsson, 

personalföreträdare för Kommunal Linda Runcrantz, 

nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

§ 17 
Svar på skrivelse från S - En ny kursstart för stadens simskola 
och tidigareläggning av öppning av stadens uppvärmda 
utomhusbad 
Dnr 2.4.2/2022/1680 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på skrivelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 27 maj 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Mirja Räihä m.fl. (S) 
lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Det är glädjande att utomhusbaden i enlighet med 
Socialdemokraternas förslag kunde öppna tidigare även i år. Detta 
trots tidigare skepsis mot att så var möjligt. Som vi poängterar i vår 
skrivelse till nämnden är situationen allvarlig för simkunnigheten i 
staden. Krafttag krävs för att komma till bukt med problemet. Det är 
bra att förvaltningen arbetar aktivt med frågan och sätter in 
åtgärder för att utvecklingen ska vändas snabbt.  
 
I svaret till skrivelsen skriver förvaltningen att stadens simskola har 
sex kursstarter per år. Två av dessa är intensivkurser och bedrivs 
under ungefär en och en halv vecka var. Detta ska jämföras med 
kurserna under resterande del av året som pågår över en betydligt 
längre period. Även om antalet tillfällen är desamma ställer vi oss 
frågande till om intensivkurserna kan vara lika tillgängliga för alla 
familjer som de vanliga kursstarterna. Arbetstider och annat kan 
förstås ställa till planeringen för föräldrar när en kurs innefattar ett 
tillfälle om dagen. 
 
I skrivelsen föreslår vi också att stadens utomhusbassänger bör 
kunna nyttjas för simskoleverksamhet. Det är viktigt att staden 
använder alla tillgängliga resurser för att möjliggöra för så många 
barn som möjligt att gå simskola. 
Vi vill även återigen poängtera vikten av att säkerställa goda 
arbetsförhållanden för personalen på stadens anläggningar. När 
utomhusbaden öppnas tidigare eller fler simskolestarter ska införas 
är det naturligtvis centralt att personalen har de resurser och den 
bemanning som krävs för att arbetsvillkoren inte ska ta skada. 
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Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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